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Datum 13 september 2018 – van 20.00u tot 21.25uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag vergadering 12 juni 2018. 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

2. Toelichting autonoom gemeentebedrijf Mechelen Actief in Cultuur (AGB MAC) 

(toelichting door Herwig De Lannoy, zakelijk coördinator). 

 

Powerpointpresentatie van zakelijk coördinator Herwig De Lannoy (zie bijlage) 

 

Opmerkingen en vragen vanuit de vergadering 

 

• Wat is de verhouding eigen productie – productie van derden voor de gebouwen van 

het cultuurcentrum?  

 

Herwig heeft de cijfers niet bij zich, hij zal het navragen  

 

(deze cijfers zijn ondertussen opgevraagd:  

de verdeling is 2/3de eigen programma en 1/3de door derden. 

Van de 657 dagen gebruik zijn er 438 eigen en 219 door derden) 

 

 

• Kan het bestuur van het AGB niet de autonomie krijgen om zelf de prijssubsidies goed 

te keuren? Is het noodzakelijk dat die én het schepencollege én de gemeenteraad 

moeten passeren? Dat geeft al gauw een doorlooptijd van 4 tot 6 weken… 

 

Omdat het een dergelijk strikt technische aangelegenheid is, wordt het in andere gemeenten 

inderdaad vaak gedelegeerd naar het AGB-bestuur zelf.  

Het is een vraag die kan meegenomen worden voor de nieuwe bestuursperiode.  

In het bestuur zitten in ieder geval 8 gemeenteraadsleden van de verschillende fracties 

 



3. Toelichting extern verzelfstandigd agentschap mmMechelen Feest vzw 

(Toelichting door Christel Kersemans, coördinator). 

 

Powerpointpresentatie door coördinator Christel Kersemans (zie bijlage) 

 

 

Opmerkingen en vragen vanuit de vergadering 

 

 

• Zijn de kosten voor Ottertrotter verdubbeld nu het festival van ééndaags naar 

tweedaags is gegaan?  

 

De meerkost was ongeveer 10.000 euro op een totaal van ca 45.000 euro, dus zeker geen 

verdubbeling. 

 

• Zijn de cijfers van Maanrock al beschikbaar? 

 

Die cijfers zijn nog volop in verwerking, zo gauw ze klaar zijn worden ze bekend gemaakt.  

 

• Welke besparing heeft de annulering van het vuurwerk opgeleverd? 

 

Het vuurwerk kost ca 9000 euro per jaar (3x3000 euro: 11 juli, 21 juli, 1 januari).  

 

• Welke verbetering ziet de vzw mmMF nog? 

 

Naar organisatie en bestuur kan er wel wat efficiënter en effectiever gewerkt worden als de 

Algemene Vergadering niet langer bestaat uit de gehele gemeenteraad.  

Best ook op te nemen in nieuwe bestuursperiode. 

 

 

4. Toelichting extern verzelfstandigde agentschap vzw brouwgebouw Lamot 

(Toelichting door Jan Simons, coördinator). 

 

Powerpointpresentatie door coördinator Jan Simons (zie bijlage) 

 

Opmerkingen en vragen vanuit de vergadering 

 

• Wat is er nodig om het kwaliteitslabel van Toerisme Vlaanderen te krijgen als Special-

Venue meeting plek?  

 

De aspecten “beleving” en “erfgoed” zijn erg belangrijk + het ‘drie stoelen principe’ : een 

ruimte om te congresseren, een ruimte voor workshops en een ruimte voor netwerking en 

maaltijden. 

 

 

Tot besluit feliciteert de voorzitter de drie sprekers en dankt hen voor de inspanningen van de 

voorbije zes jaar 

 

 

 

 Verslaggever: Heidi De Nijn 


